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Noi citim în Romani 9 : 6-13, : 

"Dar aceasta nu înseamnă că a rămas fără putere Cuvîntul  lui  Dumnezeu. Căci nu toţi  cei ce se 
coboară din  Israel, sînt Israel; şi măcar că sînt sămînţa lui Avraam, nu toţi sînt copiii lui 

Avraam; ci este scris: " In Isac vei avea o sămînţă, care-ţi va purta numele"   .Aceasta 
înseamnează că nu copiii trupeşti sînt copii ai lui Dumnezeu; ci copiii făgăduinţei sînt socotiţi ca 
sămînţă. Căci cuvîntul acesta este o făgăduinţă: " Pe vremea aceasta  Mă  voi întoarce, şi Sara 
va avea un fiu". Ba mai mult; tot aşa a fost şi cu Rebeca. Ea a zămislit doi gemeni  numai  de la 
părintele nostru Isaac. Căci măcar că cei doi gemeni nu se născuseră încă, şi  nu făcuseră  nici 
bine nici rău, -ca să rămînă în picioare hotărîrea mai dinainte a lui Dumnezeu, prin care se făcea 
o alegere, nu prin  fapte ci prin Cel ce cheamă,--s-a zis Rebecii: "Cel mai mare va fi robul celui 

mai mic",  după cum  este scris:    "Pe Iacov  L-am iubit, iar pe Esau  L-am urît," 
 
 Noi vrem să ascultăm ceea ce a spus Profetul lui Dumnezeu despre  aceasta : 
 
          *    Observaţi, Dumnezeu a avut un întreit scop în acest mare misterios secret. Dumnezeu, în marele Său secret 
misterios că El a avut înainte de a începe lumea, El a avut un întreit scop în aceasta. Şi acum, ceea ce noi dorim să vedem 
în această dimineaţă este : Ce este scopul întreit? Vedeţi ? Acum, eu cred cu ajutorul lui Dumnezeu, Care este prezent, şi 
El ne va arăta aceasta nouă. Acum, dacă El a avut acest întreit scop, noi dorim să aflăm ce ( care ) este acest întreit scop. 
               Primul lucru a fost acela că Dumnezeu a dorit să se descopere pe El Însuş, oamenilor.--- 
               El nu a putut să o facă ca marele Iehova Dumnezeu Care acoperă tot spaţiul, timpul, şi eternitatea. El nu 
putea. El este prea mare ca să se descopere vreodată oamenilor, pentru că ar fi prea misterios ( de neînţeles ). Cum ar 
putea acea mare Fiinţă care nu a avut  început, care după  ce tu te duci  înainte de ciclul  a sute de milioane şi miliarde 
şi miliarde de ani  lumină  prin spaţiu, şi afară în infinit, in eternitate, şi o mare Creatură care a fost toate astea, şi care 
încă mai este..... 
              Dar ce a vrut El să facă, El a iubit faptul de a fi  Părinte, pentru că  El era un Tată. Şi singura cale prin care 
El putea s-o exprime a fost să devină un Fiu al omului. Acesta este motivul că Isus spunea mereu, "Fiul Omului".( Mat.8: 
20; 9: 6; 12: 8, 32, 40 ) Vedeţi?, ei nu ştiau despre ce vorbea El, mulţi dintre ei. Dar acum voi o înţelegeţi? El dorea să se 
exprime pe El-Însuş. Acesta a  fost unul din scopul Lui întreit, să se exprime pe El-Însuş, să se identifice pe Sine Însuş cu 
fiinţa umană, să se descopere pe El Însuş în Cristos.( 2Cor.5: 19--Col. 2: 9-10 ).--- 
             Al doilea lucru:  să aibe superioritate în trupul Lui de credincioşi, care este , Mireasa Lui, ca El să poată să 
locuiască ( să trăiască ) în oameni. 
             Acum, El putea să facă aceasta în Adam şi Eva, dar păcatul i-a separat, aşa că acum trebuia să fie ceva cale 
să o obţină înapoi din nou. Oh, aceasta este bogăţie pentru mine, chiar numai să mă gîndesc la ea. Vedeţi care a fost 
scopul lui Dumnezeu?  Acum, de ce nu doar a păstrat El pe Adam şi pe Eva aşa cum au fost? Atunci El nu ar fi putut 
niciodată să-şi exprime Plinătatea, totalitatea atributelor Lui, pentru că....El a putut să fie un Tată acolo, aceea este 
adevărat, dar de asemenea El este un Salvator. Tu vei spune, "Cum poţi tu ştii că El a fost?"  El este, pentru că eu am 
(avut) acea experienţă. Vedeţi, vedeţi? El este un salvator şi El a trebuit să exprime acest lucru, şi cum ar fi putut El să o 
facă? Numai prin Cristos.Cum a putut El să fie un Fiu?Numai prin Cristos. Cum ar fi putu El să fie un vindecător?Numai 
prin Cristos.Vedeţi, toate lucrurile sînt încheiate în acea singură Persoană Isus Cristos. Oh, Doamne. 
             Cînd mă gîndesc la acest lucru, eu doar văd denominaţiunile trecînd jos de pe scenă, orişice altceva doar 
trecînd. Vedeţi? Cînd văd măreţul scop a lui Dumnezeu: descoperindu-se pe El Însuş, şi avînd....Prima dată, 
descoperindu-se pe  El  Însuşi  în  Cristos, Plinătatea Dumnezeirii în Trup, şi apoi să aducă acea Plinătate a 
Dumnezeirii întrupată în oamenii în care El ar putea avea întîietatea, supravegherea, călăuzirea, conducerea. 
             Oh, dacă Dumnezeu poate să-şi ia prizonieri ca Apostolul Pavel, ca Moise...Acum, aceea este cînd poate El 
să-şi exprime întîietatea. Vedeţi voi? El ia omul sau persoana în aşa fel că el nu cunoaşte altceva decît Cristos. Înţelegeţi 
ce vreau să spun? În ordine. Aceea este în al doilea rînd. 
          Primul,-     pentru a se exprima pe El însuşi complect: Dumnezeu în Cristos. 
          Al doilea,- pentru a avea întîietate prin aceasta în Biserica Lui- care este Trupul Lui -Mireasa. El poate avea 
                               întîietatea de a se exprima pe El însuş, prin ei. În ordine. 



          Şi al treilea,-pentru a restaura Împărăţia la poziţia iniţială, corectă, care a căzut prin păcat prin primul Adam, 
înapoi 
                               acolo unde El se plimba în răcoarea serii cu oamenii Lui, vorbind cu ei, avînd părtăşie cu 
ei. 
 

        *   Şi nu uitaţi că scopul lui Dumnezeu în conformitate cu alegerea, va sta ( va rămîne ). 
        *   Dacă noi sîntem puşi aici pentru un scop, atunci nu este nimic ce ne poate distruge pînă cînd scopul lui 
Dumnezeu nu este  împlinit. Nimic nu poate să ne facă rău pînă cînd acel scop pentru care Dumnezeu ne-a pus aici, nu se 
face manifestat. Scopul ( planul ) lui Dumnezeu nu poate fi niciodată învins, ( înfrînt ). Nu este nimic care îl poate 
invinge. Deci cît de fericiţi putem să fim noi astăzi, odihnindu-ne pe această minunată descoperire a Cuvîntului Viului 
Dumnezeu, că nici lucrurile care sînt, şi nici cele ce vor venii; nici boala, nici suferinţa, nici moartea, nici prigonirea, nici 
alte lucruri, nici nimic nu ne poate despărţi de scopul ( dragostea ) Viului Dumnezeu.( Rom 8: 35-39 ). 
             Acolo este ceva înlăuntrul nostru, un foc care arde, o lumină care a fost aprinsă de Dumnezeu şi nici o 
suflare nu poate s-o înăbuşe ( stingă ). Acolo nu este ceva farmec rece în biserică; nu este vreo indiferenţă printre oameni, 
vreo persecuţie a lumii, care ar putea să stingă ( să sufle ) flacăra care Dumnezeu a aprins-o.Pentru aceasta, scopul lui 
Dumnezeu este ca torţa libertăţii luminii Lui, ( pe care a dat-o El ), să ardă pînă  la venirea Domnului. Şi nici o putere nu 
o poate stinge. Nu  poate  decît să o  facă să ardă  şi mai  strălucitor, aşa cum ei o suflă să o stingă.  
            Este dovedit prin toate epocile, că persecuţiile nu au făcut decît să întărească biserica. Şi Daniel, nu a ştiut 
cum o va face  Dumnezeu, şi nu a ştiut dacă o va face Dumnezeu, dar a ştiut că El este în stare să o facă, şi a ştiut că 
Ceva jos în el, i-a spus aşa ( Daniel 6: 13-24 ). 
 

       *   Profetul a vorbit despre o experienţă avută de el:   
           Şi am fost atît de obosit, chiar se părea că inima mea tocmai a încetat să bată. Şi în timp ce eu stăteam acolo, 
dintr-o dată  am putut să aud pe toată lumea vorbind, dar se părea că eu eram afară în spaţiu. M-am gîndit, "Am avut un 
atac de cord?" Şi eu  tocmai am plecat de pe acest scaun de frizer. M-am gîndit, "Mare minune dacă tocmai acuma se 
întîmplă lucrul acesta"? Mi-am simţit ( pipăit ) mîinile.Erau amorţite, şi inima mea parcă vroia să nu mai bată. Şi m-am 
gîndit," Oh dar acolo este....Evanghelia  trebuie să fie predicată. Şi acolo nu este nici o putere care să mă poată lua pînă 
cînd scopul lui Dumnezeu nu este împlinit." Acolo nu este nimic care să poată să  mă rănească, nici un lucru, pînă cînd 
scopul lui Dumnezeu nu este împlinit. Şi cînd acesta este împlinit, eu vreau să merg împreună cu scopul Lui. 
          Cînd El este terminat, atunci sînt şi eu. Cînd El termină cu mine, eu am terminat cu viaţa mea. Cînd El termină 
cu voi, şi voi  sînteţi terminaţi deasemenea. Deci ce importanţă mai are? Dumnezeu ţine totul în mîna Lui. Chiar dacă noi 
sîntem tineri sau bătrîni, noi tot nu ştim cînd scopul lui Dumnezeu va fi împlinit şi terminat. Dumnezeu ia cîteodată copii 
mici ca să arate că El poate să conducă micile lor suflete. Totul ceea ce face El, este pentru un scop ( Rom.8:28-30 ).El a 
zis, nici măcar o vrabie nu poate cădea din cer fără ca El să ştie. Totul merge înainte pentru scopul Său tocmai la ceasul şi 
la timpul potrivit. Este totul în planul Său Divin. Nimic nu-l poate distruge. 
   Totul merge tocmai pentru a arăta că nimic nu poate învinge Scopul Său. Nici chiar moartea nu poate să învingă scopul 
Său.  Avraam era aşa de bun ca un om mort, şi pîntecele Sarei era mort de vreo patruzeci-cincizeci de ani. Dar nimic nu 
putea învinge scopul ( planul ) lui Dumnezeu.( Rom.4:16-22 ). Trupul ei era bătrîn; era zbîrcit. Venele de lapte erau 
uscate. Inima ei era aşa de slăbită încît nu putea trece prin acel travaliu. Dar Dumnezeu ne-a făcut să cunoaştem că scopul 
Lui nu poate fi învins. El a schimbat pe Sara şi a făcut-o o tînără femeie din nou, şi a luat un om de o sută de ani şi l-a 
întors înapoi la tinereţele lui. Nu contează cît de neverosimil ar părea că este, Dumnezeu a făcut promisiunea. Şi Avraam 
nu s-a clătinat ( îndoit ) de promisiunea lui Dumnezeu prin necredinţă, ci el a fost tare, dînd laudă Domnului; pentru că el 
L-a judecat, că El este în stare să producă (să facă) ceea ce El a promis.(Gen.20-21)   
         Atunci nu contează cît de multă boală vine,de ce fel de moarte murim noi, prin cîtă sărăcie trecem noi, scopul lui 
Dumnezeu nu  poate fi înfrînt. El ne va ridica ( învia ) din nou.  "Pentru  că  Eu  trăiesc,  şi  voi  veţi  trăi  
deasemeni" 
( Ioan14: 19 ). Aceasta este speranţa ( credinţa ) noastră. 
        Moise era cel care a fost învăţat în înţelepciunea ţi învăţătura Egiptenilor. Cînd a cunoscut că Dumnezeu are un 
scop în viaţa lui. Iochebet era aceea care a luat drăgălaşul ei băieţel,(copilul predestinat în toată lumea în acel timp), un 
copilaş micuţ, dulce, şi l-a pus  într-o arcă, şi l-a împins afară în Nil, unde crocodilii erau graşi de micii copii 
Evrei.Pentru că ei îi dădeau hrană la crocodili. Şi ea şi-a luat copilul ei, şi l-a împins drept afară în gura morţii, ştiind 
aceasta, că scopul lui Dumnezeu nu poate fi invins.( Exod 2 ). "Dumnezeul lui Avraam, poartă de grijă copilului meu, şi 
adu-l la scopul pe care Tu l-ai rînduit pentru el". Acolo nu era suficientă apă în acel Nil ca să-l înece. Acolo nu erau destui 
crocodili în toată lumea care ar putea să-l înghită. El era alesul lui Dumnezeu. Şi el era  alesul lui Dumnezeu pentru 
scopul acela, noi sîntem aleşii lui Dumnezeu, astăzi, care credem în învierea Domnului Isus Cristos ( Ioan11: 25-26 ). Şi 
acolo nu sînt bombe, nu este iad, nu este nimic altceva care poate să distrugă scopul lui Dumnezeu. Noi trebuie să 
mergem în înviere. Este o preomisiune pe care o avem de la Dumnezeu: scopul lui Dumnezeu. 
       Cum că El l-a luat pe Moise şi l-a dus înapoi în spatele deşertului şi l-a lăsat să audă strigăte şi lătrături aşa cum el 
umbla prin sălbăticiune Şi aşa cum era înapoi acolo singur în deşert şi urletul vîntului, scorpionii şi cobrele, şi singur afară 
în sălbăticie pînă cînd aproape a pierit. Acolo nu era nimic care să învingă scopul lui Dumnezeu. Dumnezeu l-a adus pe 
Moise înainte, şi Moise trebuia să facă ceea ce îi spunea Dumnezeu să facă. Pentru că scopul lui Dumnezeu nu poate fi 
înfrînt. (Exod 2-3). 
       De aceea nu uitaţi:  Deasemenea, scopul lui Dumnezeu în viaţa voastră, nu poate fi învins. 
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